
Var: Skarpnäck kulturhus, Skarpnäcks allé 25

När: 11 Augusti

Tid: Klockan 13.00 till 15.00

Kostnad: Gratis

Anmälan: Anmäl dig genom att mejla till info@avtryck.se
Skriv ditt namn, ditt telefonnummer och om du har 
en ledsagare med dig.

Sommarworkshop med AVTRYCK
På denna workshop får du prova på dans, drama och konst.
Vi rör oss till musik, gör teaterövningar och skapar konst.
Det här är en kurs för dig som har LSS stöd. 
Välkommen!



Värdar för dagen är:

Välkommen till Skarpnäcks kulturhus. 
När du kommer till Skarpnäcks kulturhus tar vi emot dig och 
prickar av ditt namn från gästlistan.

Vi samlas sedan i rummet som heter A-salen.
 

Vi börjar med en uppvärmning.

Sedan gör vi skapande övningar i dans, drama och konst.

Vi tar en kort paus och bjuder på kaffe, te och frukt.

När rasten är slut fortsätter vi att skapa tillsammans.

Dagen avslutas med en samling där vi pratar om 
hur dagen varit.

Anneli                      Anna                      Quinten                    Hanna                     Evelina



Hitta hit:

Parkering: Finns i anslutning till lokalen, p-skiva.

Färdtjänst: Ange adressen Skarpnäcks allé 25

Tunnelbanestation: Skarpnäck

I samarbete med Fritidsutvecklarna Stockholms Stad


